



CM Newsletter – NOV

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In September, our children learned that the earth belongs to the Lord's, and everything in the world, and all who live in it". Our job is to take care of what God has loaned us for a time to use in order to bring Him glory.

This month the children will learn more about how He could have a forever relationship with us. Through the month, we'll help kids refocus on all that God has done for them. Because when we know what God has done for us, **WE CAN BE THANKFUL - ALWAYS.**

Many blessings,

Ruth - Children Ministry Director

Sunday Morning Message

11 / 05	God's judgment: Samaria	Amos 4: 2 - 13
11 / 12	God's judgment: sinful kingdom	Amos 9: 1 - 8
11 / 19	Nineveh's warning: be fearful	Nahum 2: 10 - 13
11 / 26	A love song: sweet smell	Song of Songs 4: 1-16

Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & under	Recipe For Thanks	"I will give thanks to the Lord with my whole heart." Psalm 111:1
K – 5 th Graders	Refocus Gratitude	"Give thanks no matter what happens. God wants you to thank him because you believe in Christ Jesus." 1 Thessalonians 5:18

Upcoming Events

11/12	Children Choir song presentation during the Taiwanese Service
11/19 12:45~2:00P	Teachers and Helpers quarterly meeting at CM worship room, fruits, salad, and childcare will be provided.
11/26	Happy Thanksgiving Day! No Sunday school and having special movie instead.



CM Newsletter – NOV

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

Dear Parents/ Guardians,

In September, our children learned that the earth belongs to the Lord's, and everything in the world, and all who live in it". Our job is to take care of what God has loaned us for a time to use in order to bring Him glory.

This month the children will learn more about how He could have a forever relationship with us. Through the month, we'll help kids refocus on all that God has done for them. Because when we know what God has done for us, **WE CAN BE THANKFUL - ALWAYS.**

Many blessings,

Ruth - Children Ministry Director

Sunday Morning Message

11 / 05	God's judgment: Samaria	Amos 4: 2 - 13
11 / 12	God's judgment: sinful kingdom	Amos 9: 1 - 8
11 / 19	Nineveh's warning: be fearful	Nahum 2: 10 - 13
11 / 26	A love song: sweet smell	Song of Songs 4: 1-16

Sunday School Topic

Grade	Theme	Memory Verse
Pre-K & under	Recipe For Thanks	"I will give thanks to the Lord with my whole heart." Psalm 111:1
K – 5 th Graders	Refocus Gratitude	"Give thanks no matter what happens. God wants you to thank him because you believe in Christ Jesus." 1 Thessalonians 5:18

Upcoming Events

11/12	Children Choir song presentation during the Taiwanese Service
11/19 12:45~2:00P	Teachers and Helpers quarterly meeting at CM worship room, fruits, salad, and childcare will be provided.
11/26	Happy Thanksgiving Day! No Sunday school and having special movie instead.



兒童部月刊 - 11月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們,

十月份, 我們的孩子學習了在聖經中大衛的詩, 『地和其中所充滿的, 世界和住在其間的, 都屬耶和華』, 藉著上帝賜予我們的時間, 我們在地上的工作是為了彰顯神的榮耀。

這個月, 孩子們將會更多地學習祂與我們有永遠的關係。我們會幫助孩童們再次著重在上帝為他們所做的一切。當我們知道上帝為我們所做的一切而常存感恩的心。

滿滿的祝福

Ruth - 兒童部主任

主日信息

11 / 05	上帝重罰撒瑪利亞	阿摩司書 4: 2-13
11 / 12	上帝必滅絕有罪的國	阿摩司書 9: 1-8
11 / 19	尼尼微城的警告: 必驚嚇	那鴻書 2:10-13
11 / 26	一首愛的歌: 甜美芬芳	雅歌 4:1-16

課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班或以下	Recipe For Thanks	我要全心稱謝耶和華。詩篇 111:1
幼稚園到五年級	Refocus Gratitude	凡事謝恩, 因為這是上帝在基督耶穌裏向你們所定的旨意。帖前 5:18

當月活動

11/12	兒童詩班在台語堂獻詩。
11/19 12:45~2:00P	在兒童館敬拜教室舉行老師及助教會義與訓練, 備有水果沙拉以及兒童照顧。
11/26	感恩節快樂! 當日沒有主日學, 有特別影片欣賞



兒童部月刊 - 11月

9537 Telstar Ave #101, El Monte, CA 91731 T: (626) 450-7676

親愛的家長們,

十月份, 我們的孩子學習了在聖經中大衛的詩, 『地和其中所充滿的, 世界和住在其間的, 都屬耶和華』, 藉著上帝賜予我們的時間, 我們在地上的工作是為了彰顯神的榮耀。

這個月, 孩子們將會更多地學習祂與我們有永遠的關係。我們會幫助孩童們再次著重在上帝為他們所做的一切。當我們知道上帝為我們所做的一切而常存感恩的心。

滿滿的祝福

Ruth - 兒童部主任

主日信息

11 / 05	上帝重罰撒瑪利亞	阿摩司書 4: 2-13
11 / 12	上帝必滅絕有罪的國	阿摩司書 9: 1-8
11 / 19	尼尼微城的警告: 必驚嚇	那鴻書 2:10-13
11 / 26	一首愛的歌: 甜美芬芳	雅歌 4:1-16

課程主題

年級	主題	背誦經節
幼兒班或以下	Recipe For Thanks	我要全心稱謝耶和華。詩篇 111:1
幼稚園到五年級	Refocus Gratitude	凡事謝恩, 因為這是上帝在基督耶穌裏向你們所定的旨意。帖前 5:18

當月活動

11/12	兒童詩班在台語堂獻詩。
11/19 12:45~2:00P	在兒童館敬拜教室舉行老師及助教會義與訓練, 備有水果沙拉以及兒童照顧。
11/26	感恩節快樂! 當日沒有主日學, 有特別影片欣賞